
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 11. marts 2020 stillet følgende 

spørgsmål nr. 751 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.  

Spørgsmålet er stillet af Jane Heitmann (V) på vegne af Sundheds- og Ældreudvalget. 

 

Spørgsmål nr. 751:  

”Kan ministeren oplyse, hvorfor myndighederne kun anbefaler f.eks., at større arran-

gementer aflyses og ikke udsteder et påbud? ” 

 

Svar: 

Jeg kan henvise til min samtidige besvarelse af spørgsmål nr. 750 (Alm. del.) 

 

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

 

 

 

Magnus Heunicke      /      Birgitte Gram Blenstrup 
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